
 

 

Agenda FAU-møte 2 (24/25), Åsen skole 
Dato og tid: 
13. nov 2024, 1900-2100 

Sted:  
Åsen skole 

Møterom: 
Inngang A - oppholdsrommet 

Innkalt av: Vidar Skillingsås (FAU-leder) 

Ordstyrer: Vidar Skillingsås 

Referent: Awais Mughal 

Tilstede: Repr. for 1A, 2A, 2B, 3A, 3B, 4A, 5A, 5B, 6A, 6B, 7A og 7B og Ingvill (rektor) 
  

Saksliste 

Saksnummer Tema Ansvarlig 

Innledning  
 

Innledning (15 min.) 
Rektor informerer: 
Det må gjøres utbedring av spillvansrør som går under bakken mellom 
øvre og nedre skolegård. Det er avsatt to dager til dette og det vil derfor 
være uteskole mandag 25.11.2024 
 
I kommende budsjettforslag foreslår direktøren for oppvekst og utdanning 
blant annet følgende kutt: 

• Å stenge Skårerbadet (i tillegg til andre skole- og kommunale bad 
i Lørenskog kommune) og svømmingen for elevene ved Åsen 
flyttes til Fjellhamarbadet. Elevene vil bli busset dit.  

• Å kutte bibliotekarstillinger ved alle skolene. Dette vil forringe 
leseopplæringstilbudet ved Åsen skole.  

Vidar/Ingvill 

Sak 24/25-10 Godkjenning av innkalling/agenda 
Innkalling og agenda for dagens møte ble godkjent. 

Vidar  

Sak 24/25-11 Økonomi 
Ingen bevegelser på konto siden sist. 
Økonomigruppa består av Vidar Skillingsås, Camilla Førland, Øyvind 
Fossum, Iulia Garneata og Nikash Azam. Gruppa skal avholde sitt første 
møte ila. november. 

Vidar 

Sak 24/25-12 Informasjon fra Lørenskog FAU, Samarbeidsutvalget og 
Skolemiljøutvalget (orientering) 
Lørenskog FAU (LFAU):  
LFAU består av representanter fra de fleste grunnskolene i Lørenskog. Et 
av målene til LFAU er å jobbe målrettet opp mot politikere i kommunen. 
De foreslåtte kuttene (se innledning) diskuteres i de lokale FAU og tas 
med videre til Lørenskog FAU. Det er vedtatt å opprette et politisk utvalg i 
Lørenskog FAU, som skal jobbe spesifikt med å uttrykke LFAUs tanker 
om oppvekst og utdanning i kommunen, og få løftet dette på den politiske 
agendaen.    
 
Samarbeidsutvalget/Skolemiljøutvalget:  
Budsjettkuttene har naturligvis vært sentrale i disse møtene.  
Det har vært gjennomført nasjonale prøver ved Åsen skole for 5.trinn i 
engelsk, norsk og matematikk. Vi hadde et gjennomsnittlig resultat i 
engelsk, mens noe dårligere gjennomsnitt i matematikk og norsk (lesing). 
Skolen jobber videre med å identifisere hvorfor og tiltak.    

Vidar, Camilla og 
Amina  

Sak 24/25-13 Læringsbrettutvalget (orientering) 
FAU-leder har gjennomført et oppstartsmøte med Tone Jordhus og 
Annette Skillingsås som skal representere FAU i læringsbrettutvalget. Det 
er utarbeidet forslag til mandat som er oversendt skolen;  

Vidar 



 

1. En felles overordnet policy for bruk av læringsbrett ved Åsen 
skole med bakgrunn i UDIRs nye retningslinjer 

2. Hvordan bør læringsbrettet brukes i det pedagogiske opplegget 
3. Tilgang til applikasjoner 
4. Foreldrekontroll av læringsbrettet 
5. Hvor mye skal læringsbrettet tas med hjem for; 

a) 1. – 4. trinn 
b) 5. – 7. trinn 
c) eventuelt annen inndeling som utvalget finner  

formålstjenlig 
6. Hvor mye lekser bør være på læringsbrett, kontra det å lese 

bøker og skrive for hånd? 

Sak 24/25-14 Valg av skolefotograf (beslutning) 
Det er innhentet tilbud fra tre skolefotografer, Lima, Smil og Norsk 
Skolefoto. FAU-leder presenterte rangering av fotografene i følgende 
prioritets rekkefølge; pris (forsterket vekting), kvalitet, tid og bærekraft. 
Basert på gjennomgangen kom Norsk Skolefoto best ut, og anbefalt valgt 
som neste års fotograf. 
 
Beslutning: 
FAU vedtok å velge Norsk Skolefoto som neste års skolefotograf i tråd 
med anbefalingen fra FAU-leder. 

Vidar 

Sak 24/25-15 Temakvelder foreldre (beslutning) 
Det er et behov for å få til et større engasjement blant foreldrene på Åsen. 
FAU-leder foreslår å gjennomføre temakvelder som lavterskelopplegg, 
med informasjon fra FAU/kommunen, hvor klassene kan drifte en kafé til 
inntekt for klassekassene.  
 
Thi June Tran informerte om organisasjonen MiR (mangfold, inkludering 
og respekt, mirnett.org) som er en frivillig organisasjon. MiR kan bistå med 
å organisere slike temakvelder og har mulighet til å bidra med blant annet 
foredragsholdere, barnepass, tolk mm. 
 
Beslutning:  
FAU besluttet å utsette vedtak om hvordan arrangere temakvelder foreldre 
til etter at vi har hatt dialog med MIR. 

Vidar 

Sak 24/25-16 Møte med foreldrekontakter (beslutning) 
Det er behov for tettere dialog mellom FAU og foreldrekontaktene. 
FAU-leder foreslår at det avholdes tre møter i løpet av året (mars, juni og 
oktober) der FAU-leder, nestleder og strategigruppen deltar fra FAU. 
 
Beslutning: 
FAU vedtok forslaget fra FAU-leder som vil sende ut infomail til 
klassekontaktene. 

Vidar 

Sak 24/25-17 Kveldens tema; kommunens forslag til kutt innenfor oppvekst og 
utdanning (dialog med beslutning) 
I kommunedirektørens forslag til budsjett for 2025 og økonomiplan for 
2025-2028 foreslått flere kutt i alle sektorer. Man planlegger å styre med 
ubalanse frem til 2028 (etter «sprintmodell). Bygging av ny Åsen skole er 
dermed satt på «pause» da det uansett ikke er realistisk innenfor de gitte 
økonomiske rammene. 
 
Man kan lese forslagene for kutt i oppvekst- og utdanningssektoren i 
følgende link: 
https://pub.framsikt.net/2025/lorenskog/bm-2025-
%C3%B8p_2025_2028#/budsa/orgstructuremain/2  

Vidar 

https://pub.framsikt.net/2025/lorenskog/bm-2025-%C3%B8p_2025_2028#/budsa/orgstructuremain/2
https://pub.framsikt.net/2025/lorenskog/bm-2025-%C3%B8p_2025_2028#/budsa/orgstructuremain/2


 

 
Det er mange gode saker/tiltak man kan kjempe for å beholde. I 
skolesammenheng må evt. kutt i personalressurser gjøres innenfor 
lærernormen. Vi spiller inn til Lørenskog FAU at man jobber for å forhindre 
kutt i: 

• Skolebibliotekarer (særskilt prioritert) 
• Permanent stenging av bassenger 
• Støtte til Unify (for å beholde fokus på forebyggende arbeid mot 

ungdomskriminalitet) 
• Utekontakten 
• Flyktning- og innvandrertjenesten 

 
Deretter vil man omforenes om hvilke saker man skal prioritere i 
Lørenskog FAU. Kommunestyret skal vedta budsjettet for 2025 og 
økonomiplan for 2025-2028 11.desember, og det er planlagt et 
reaksjonært tiltak før dette.  

Sak 24/25-18 Eventuelt 
Følge opp forslaget om å utforske samarbeidet med organisasjonen MiR 
til temakveldene. 

Alle 

Konklusjon  
 

Oppsummering/Avslutning  
Neste møte: onsdag 02. desember 2024 
 

FAU-leder 

 

Godkjent: 2024-11-24 Signatur: V Skillingsås 

 


